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STYREMØTE   

Tirsdag 13. desember 2022 18.00-20.15       Sofie Radich skole 

Deltakere: 
Arne Kalstadstuen, Camilla Myhrer Abrahamsen, Bengt Haugnes, Malin Fuløp, 
Ida Olafsen, Kjersti W. Sørensen og John-Magne Teig.  

Forfall: Tore Hauglie, Andre Haaland, Roald Bjørklund og Wendell Skottevik 

   

Møtet startet med en omvisning på nye flerbrukshallen ved Sofie Radich skole i Lillestrøm. Omviser 
var Vidar Bekkevold i Lillestrøm kommune. Vi gleder oss til å ta i bruk den nye flotte flerbrukshallen. 

 

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøtet 15. november 2022  

Vedtak:   Referat fra styremøtet 15. november 2022 godkjennes 

   

  Sak 2 Orienteringer   

Deltakelse i møter:    

• 18.10.2022 Møte med Venstre om nytt partiprogram (Wendell og Arne) 

• 22.10.2022 Møte med Kommunen, LSK og Norges fotballforbund om treningsbane og 
garderober for landslagene i fotball (Wendell og Arne) 

• 24.10.2022 Overværelse av møte i Hovedutvalget for kultur (Wendell og Arne) 

• 25.10.2022 Deltakelse i 50 års jubileum for Nedre Romerike Handicapidrettslag (Arne) 

• 30.11.2022 Overværelse av Formannskapsmøte (Wendell og Arne) 

• 05.12.2022 Deltakelse på Frivillighetskonferansen Lillestrøm (Camilla og Arne) 

• 06.12.2022 Deltakelse på møte i Lillestrøm kommune sin ressursgruppe for integrering på 
fritid (Arne) 

• 13.12.2022 Deltakelse på møte med Lillestrøm kommune og Sørumsand idrettslag 
angående utbygging av Sørumsand idrettspark (Wendell og Arne) 

Annet:   

• Oppslag i Romerikes Blad som gjelder AIL Skjetten sportsklubb som stenger Klubbhuset sitt 
hvis de ikke får kommunalt driftstilskudd til drift.  

Vedtak:  Orienteringene tas til etterretning.  

 

Sak 3 Opprettelse av ny stilling i Idrettsrådet - ansettelse 

Styremøte 13. september 2022: Styret godkjente det fremlagte forslaget til stillingsutlysning med 
de kommentarer som kom frem i møtet for den 2-årige prosjektstillingen. Stillingen finansieres av 
midler fra Lillestrøm kommune og midler tildelt til Aktivitetsguiden.  Arne/Camilla, Kjersti og 
Wendell utgjør «innstillingsteamet» med ansvar for intervjuer og forslag til styret på aktuelle 
kandidater. Daglig leder lyser ut stillingen raskest mulig.   

Styremøte 11. oktober 2022: Søknadsfristen gikk ut tirsdag 4. oktober. Det var totalt 54 søkere på 
stillingen. Daglig leder vil legge frem et aktuelle kandidater for Kjersti og Camilla/Arne fortløpende, 
og kalle inn til intervju 

Styremøte 15. november 2022: Styret følger ansettelsesgruppa/innstillingsteamet innstilling. 
Stillingen har en ramme på inntil kr 570.000 i tillegg kommer sosiale utgifter, kontorplass, PC 
utstyr, m.m. 

Vedtak:   Anita Iversen har takket ja til stillingen og starter opp 1. februar 2023. 
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Sak 4 Lillestrøm kommune sitt budsjett for 2023 

Styremøte 15. november 2022: Styret tar det fremlagte budsjettet for Lillestrøm kommune til 
etterretning. Det er et bedre budsjett for idretten for 2023 enn de tidligere års budsjetter. 
Styreleder sammen med Økonomiteamet og daglig leder utarbeider et utkast til en henvendelse til 
politikken hvor det gis kommentarer til de forskjellige postene – spesielt gjelder dette postene 
under «Ønskede tiltak finansiert med eiendomsskatt, men ikke innarbeidet i budsjettet.» Før 
henvendelsen oversendes til politikken sendes utkastet til styret for kommentarer – det vil bli en 
kort frist for kommentarer. 

Budsjettet for 2023 vedtas i morgen onsdag 14. desember og det ser ut til at følgende anlegg 
prioriteres: 

• Ny kunstgressbane 11er – Lillestrøm Idrettspark       kr 14 000 000,00 

• Fedrelandet klubbhus – rehabilitering eller nybygg       kr   9 000 000,00 

• Hvaltjern skistadion – klubbhus                                             kr 15 000 000,00 

I tillegg er det kommet signaler om at det blir fremmet forslag på følgende tillegg:  

• Utvidelse av ridehall, Sørum Fritidsgård                                kr   6 000 000,00 

• Sørumsand kunstgress 11er rehabilitering                   kr   3 500 000,00 

• Utvidelse av lysløype/rehabilitering av armaturer Leirsund  kr      900 000,00 

• Skedsmo stadion kunstgress 11`er rehabilitering                 kr   3 500 000,00 

• Tilskudd til energibrønn på Fedrelandet                               kr  10 000 000,00 

Hvis ovennevnte blir vedtatt i Kommunestyret i morgen, 14. desember 2022 så vil investering i nye  
og rehabilitering av idrettsanlegg totalt bli på 61,9 millioner i Lillestrøm kommune for 2023. 

Vedtak:  

Styret er svært fornøyd med at så mange av de prioriterte tiltakene i 
Temaplanen etter all sannsynlighet blir realisert i 2023.  

(PS! Alle prosjektene ble vedtatt) 

 

Sak 5 Årshjul/Arbeidsplan 2023 – 1. januar – 31. juni 

Styremøte 11. oktober 2022: Teamene arbeider videre med forslagene ved å konkretisere 
delmålene og tiltakene og delmålene til neste styremøte.  

Et utkast til Årshjul/arbeidsplan for 2023 (1. januar – 31. juni) var sendt ut på forhånd og 
gjennomgått i møtet. Det ble foreslått at det planlagte møtet – 18. april 2023 om rullering av 
Temaplanen for 2024 utsettes til etter sommeren 2023.  

Vedtak:  
Styret vedtar Årshjul/Arbeidsplan for perioden 1. januar – 31. juni 2023 med de 
endringer som kom frem i møtet og vedlegges referatet.  

 

Sak 6 Tidspunkt for styremøter og årsmøte 

Vedtak: 

Styremøter: 

• Tirsdag 24. januar 

• Tirsdag 28. februar 

• Tirsdag 21. mars 

• Tirsdag 11. april 

• Tirsdag 9. mai 

• Tirsdag 31. mai 

• Tirsdag ??. juni 
Årsmøte: 

• Tirsdag 25. april 
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Sak 7 Oppfølging av avtaler som Lillestrøm kommune har med idrettslagene 

Styremøte 15. november 2022: Idrettsrådet vedtar at representanter fra Anleggsteamet sammen 
med dagligleder deltar på møter om avtaler som idrettslagene har med Kommunen. De bes 
vurdere om de idrettslag som i dag har økonomiske driftsavtaler med Lillestrøm kommune bør 
innkalles til et møte hvor de blir orientert om det arbeidet som er i gang – i et eventuelt slik møte 
må også Kommunen delta. 

Saksutredning 
Diskusjon 

For å få fortgang i denne saken så innkalles Idrettslagene som har avtaler med 
Lillestrøm til et møte tidlig i januar 2023 for å samordne seg – slik at man 
komme med et tilbud/anbefaling til hvordan man følge opp likhetsprinsippet.  

Vedtak:   

Styret vedtar at de idrettslag som har avtaler om drift eller tilsyn av kommunale 
anlegg inviteres til et møte tidlig i januar 2023 for å kunne gi innspill til hvordan 
disse avtalene kan harmoniseres. Lillestrøm kommune anmodes om å delta på 
dette møtet for å orientere/presentere om arbeidet med denne saken som skal 
til politisk behandling.    

 

Sak 8 Idrettens hederskveld 

Styremøte 15. november 2022: Styret godkjente det fremlagte forslag til priser på Idrettens 
hederskveld og sammensetningen av innstillingskomiteen.  
Det opprettes et arrangementsutvalg bestående av John-Magne Teig, Andre Haaland, Camilla 
Myhrer Abrahamsen og daglig leder. Utvalget bes vurdere om det foreslåtte budsjettet på kr 
100.000 er realistisk og finne fram til egnet sted for arrangementet. Det anbefales at 
arrangementet legges til en torsdag, da mange vil være bortreist i helgene utover vinteren.   

Arrangementsutvalget har hatt et oppstartsmøte 7. desember 2023 hvor de har drøftet sted for 
gjennomføring, konferansier, idrettslag representert i juryen – hvordan gå frem? 

Vedtak    
Styret ber om at det blir jobbet videre med å skaffe en konferansier med 
bakgrunn i de innspill som kom frem i møtet. Når det gjelder idrettslag som 
skal delta i juryen så bør det denne gangen utpekes av styret.  

 

Sak 9 Neste styremøte 

Neste og første styremøte i 2023 blir tirsdag 24. januar 2023 kl. 18.00 

  

  


